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Zápis z 25. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy, 
konaného 11. 12. 2024 od 18:30 hodin. 

 

Místo konání: Komunitní centrum U Havrana (Chotkova 65, Veltrusy) 

Doba trvání: 18:43 - 20:35 

Přítomni: Mgr. Barbora Bělková, Mgr. Soňa Dekastello, Lukáš Kohout, Ing. Michal Koldinský, 
Ing. Soňa Machová, Ph.D., Ing. Martin Novák, Mgr. Václava Víšková, Mgr. Filip 
Volák  

Nepřítomni: Ing. Ludmila Hrubešová, Věra Krčmová, Antonín Pražák 

Ověřovatelé: Ing. Soňa Machová, Ph.D., Ing. Martin Novák 

Předsedající: Mgr. Filip Volák (starosta) 

Zapisovatelka: Nikola Formanová 

Občané: 2 

Datum vyhotovení zápisu: 16. 12. 2024 

 
Program zasedání:  

1) Úvod, schválení programu 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 

a) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů 

b) Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

c) Rozpočet na rok 2025 

d) Kolektivní smlouva  

e) Úprava odměn neuvolněných členů zastupitelstva 

f) Aktualizace ceníku hrobnických prací  

g) Obecně závazná vyhláška o zákazu požívání alkoholických nápojů na vybraných veřejných prostranstvích 

h) Obecně závazná vyhláška o zákazu kouření a používání elektronických cigaret na veřejném prostranství 

i) Zřízení veřejného místa zpětného odběru odpadních pneumatik 

4) Veřejné zakázky 

a) Závěrkové listy – dodávka zemního plynu 

b) Veřejná zakázka na zhotovitele projektu “Rekonstrukce místní komunikace a výstavba smíšené cyklostezky 
v ul. Fr. Šafaříka” (informace) 

c) Veřejná zakázka malého rozsahu – Nákup nádob na plasty a papír (informace) 

d) ZŠ Veltrusy – výstavba odborných učeben – Dodatek č. 3 

5) Informace 

a) Vedení obce (a případní hosté) 

i. Probíhající opravy a chystané projekty 

ii. Změny v odpadovém hospodářství v roce 2025 

iii. Akce ve městě 

iv. Různé 

b) Výborů a komisí 

c) Zastupitelů 

6) Diskuze 

7) Závěr  
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1. ÚVOD, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

V 18:43 přivítal starosta všechny přítomné a zahájil 25. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu ve Veltrusích zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 4. 12. 2024 do 11. 12. 2024. Současně byla 
zveřejněna na elektronické úřední desce. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) dále konstatoval, 
že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 členů), takže zastupitelstvo 
je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta dále upozornil, že ze zasedání zastupitelstva města se pořizuje audiozáznam 
pro potřeby vyhotovení zápisu a zasedání bude streamováno, aby k němu měli přístup občané 
online. Ze streamu je zároveň pořizován záznam, který bude zveřejněn na kanálu YouTube 
města Veltrusy (https://www.youtube.com/@mestoveltrusy).  

Starosta seznámil přítomné s aktuálním návrhem programu, který doznal tří změn, a to přidání 
bodu 3i) Zřízení veřejného místa zpětného odběru odpadních pneumatik a jeho projednání 
přednostně před bodem 3b). Dvě veřejné zakázky 4b) a 4c) se odkládají na leden 2025. 
Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje následující program 25. zasedání: 

1) Úvod, schválení programu 
2) Schválení ověřovatelů 
3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 

a) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů 
b) Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
c) Rozpočet na rok 2025 
d) Kolektivní smlouva  
e) Úprava odměn neuvolněných členů zastupitelstva 
f) Aktualizace ceníku hrobnických prací  
g) Obecně závazná vyhláška o zákazu požívání alkoholických nápojů na vybraných veřejných prostranstvích 
h) Obecně závazná vyhláška o zákazu kouření a používání elektronických cigaret na veřejném prostranství 
i) Zřízení veřejného místa zpětného odběru odpadních pneumatik 

4) Veřejné zakázky 
a) Závěrkové listy – dodávka zemního plynu 
b) Veřejná zakázka na zhotovitele projektu “Rekonstrukce místní komunikace a výstavba smíšené cyklostezky 

v ul. Fr. Šafaříka” (informace) 
c) Veřejná zakázka malého rozsahu – Nákup nádob na plasty a papír (informace) 
d) ZŠ Veltrusy – výstavba odborných učeben – Dodatek č. 3 

5) Informace 
a) Vedení obce (a případní hosté) 

i. Probíhající opravy a chystané projekty 
ii. Změny v odpadovém hospodářství v roce 2025 
iii. Akce ve městě 
iv. Různé 

b) Výborů a komisí 
c) Zastupitelů 

6) Diskuze 
7) Závěr 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 1. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=260s  

https://www.youtube.com/@mestoveltrusy
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=260s
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2. SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva města Veltrusy starosta požádal zastupitele Ing. Michala 
Koldinského a zastupitelku Mgr. Václavu Víškovou o ověření zápisu tohoto zasedání. 
Oslovení zastupitelé souhlasili. Starosta dal o návrhu hlasovat. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitele Ing. Soňu Machovou, Ph.D. a zastupitele 
Ing. Martina Nováka ověřovateli 25. zápisu ze dne 11. 12. 2024. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 2. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=510s  

3. KE SCHVÁLENÍ ZASTUPITELSTVEM MĚSTA 

3a) Obecně závazná vyhláška o místním poplatku ze psů  

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Za účelem zjednodušení stávajícího sazebníku poplatku ze psů a tím také usnadnění 
administrativní práce spojené s výběrem poplatku navrhuje místostarostka sjednocení sazby 
za jednoho psa a sazby za druhého a každého dalšího psa téhož držitele na částku 300 Kč/psa. 
Pro držitele staršího 65 let navrhuje místostarostka nulovou sazbu poplatku. 

V současné obecně závazné vyhlášce jsou uvedeny tři různé sazby a při platbách se objevuje 
častá chybovost, která způsobuje vyšší administrativní zátěž. V roce 2024 je ve Veltrusích 
evidováno 387 psů, přičemž se na poplatcích vybralo 91.483 Kč. Navrhovanou úpravou se 
celkové příjmy z poplatků ze psů nebudou příliš lišit. 

Návrh úpravy sazby poplatku: 

1) Sazba poplatku ze psů činí ročně: 
a) za prvního psa: 250 Kč – ZMĚNA NA 300 Kč 
b) za druhého a každého dalšího psa téhož držitele: 300 Kč – ZŮSTÁVÁ 

2) Sazba poplatku za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 let, činí ročně: 
a) za prvního psa: 200 Kč – ZMĚNA NA 0 Kč (resp. osvobození od poplatku) 
b) za druhého a každého dalšího psa téhož držitele: 250 Kč – ZMĚNA NA 0 Kč 

(resp. osvobození od poplatku) 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 10 zákona č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích 
schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 5/2024 o místním poplatku ze psů s účinností 
od 1. 1. 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 3. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=560s  

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=510s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=560s
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3i) Zřízení veřejného místa zpětného odběru odpadních pneumatik 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Za účelem poskytnutí občanům Veltrusy další služby spojené s odkládáním odpadu a výrobků 
s ukončenou životností má město Veltrusy možnost využít nabídky společnosti GREEN 
Logistics CZ s.r.o., která zprostředkovává zpětný odběr pneumatik dle zákona č. 542/2020 Sb. 
(Zákon o výrobcích s ukončenou životností). Tato služba by byla jak pro občany, tak pro obec 
poskytována zdarma. Je realizována formou výpůjčky části pozemku na sběrném místě, 
kde budou zaměstnanci technických služeb (v otevírací době sběrného místa) pro tuto 
společnost na vymezeném místě shromažďovat pneumatiky. Společnost GREEN Logistics CZ 
s.r.o. pak na vyzvání (zhruba při počtu 100 ks) zajistí odvoz pneumatik ke zpracovateli, který 
materiál z pneumatik zrecykluje.  

Z pneumatik se vyrábí nové pneumatiky, materiál na měkčené dopadové plochy na dětská 
hřiště, různé izolační materiály a těsnění, nárazníky, mřížkové kanalizační vpusti, výztuže 
železničních přejezdů nebo se používá jako příměs do asfaltu. Zpětný odběr pneumatik proto 
vnímá město Veltrusy jako velmi důležitý a smysluplný. 

Tuto spolupráci vnímáme jako užitečnou ve více rovinách. Jednak tím rozšíříme nabídku služeb 
pro naše občany a také vyřešíme problém s likvidací pneumatik nalezených pracovníky 
technických služeb na černých skládkách či odložených na místech, která k tomuto účelu 
slouží. Za likvidaci takto nalezených pneumatik standardně platíme svozové společnosti 
vysoké částky, i když oficiálně sběr pneumatik na sběrném místě neumožňujeme. Reference 
na tuto spolupráci ze sousedních Velvar je velice pozitivní. 

Pro zřízení místa zpětného odběru pneumatik je potřeba učinit následující kroky: 

1. Na zastupitelstvu města je nyní rozhodnutí, zda veřejné místo zpětného odběru 
pneumatik na sběrném místě zřídit.  

2. V případě souhlasu je potřeba na úřední desce vyvěsit záměr výpůjčky, který bude 
adresný a bude mít uvedený tento specifický účel. Zároveň tato informace musí být 
propsána do obecně závazné vyhlášky o systému odpadového hospodářství města.  

3. Do pravomocí starosty pak patří uzavření smlouvy o výpůjčce části pozemku 
parc. č. 273/1 za účelem zřízení veřejného místa zpětného odběru odpadních 
pneumatik.  

SITUACE 
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DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitel Koldinský 

Zastupitel Koldinský se ptá, zda se pneumatiky budou shromažďovat v nějakém kontejneru, 
místostarostka odpovídá, že na shromažďování nejsou žádná přísná pravidla, lze je skladovat 
i na trávníku. Jedinou podmínkou je zabezpečení pneumatik proti zcizení. Starosta doplnil, 
že byly ověřeny reference např. ve Velvarech, kde služba funguje výborně. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se zřízením veřejného místa zpětného odběru 
pneumatik na sběrném místě. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 4. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=770s  

3b) Obecně závazná vyhláška o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

S ohledem na potřebu aktualizace obecně závazné vyhlášky o obecním systému odpadového 
hospodářství dle jeho skutečného i budoucího fungování od roku 2025 a také z důvodu změny 
v legislativě předkládá místostarostka návrh nového znění vyhlášky ke schválení.  

Změny se týkají zejména: 

● nové povinnosti obcí od 01.01.2025 (§ 59 odst. 2 zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech) 
určit místa pro oddělené soustřeďování nově také textilu 

● doplnění možnosti zapojení do svozu vybraných druhů tříděného odpadu od domu 
(tzv. door-to-door) 

● doplnění odděleného sběru dřevěného odpadu a jeho podmínek 
● doplnění nádoby o objemu 60 litrů na sběr směsného komunálního odpadu 
● zapojení Kovošrotu Úžice, s.r.o. do obecního systému 
● možnost zpětného odběru pneumatik na sběrném místě 
● odstranění přílohy vyhlášky a zahrnutí potřebných informací na web města, kde mohou 

být pružněji aktualizovány. 

Znění vyhlášky bylo konzultováno se společností ARCH consulting s.r.o., která momentálně 
provádí analýzu odpadového hospodářství města Veltrusy. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 10 zákona č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích 
schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 6/2024 o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství s účinností od 1. 1. 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 5. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=1060s  

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=770s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=1060s
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3c) Rozpočet města na rok 2025  

Předkladatel: starosta Filip Volák 

V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech, vypracovává město 
finanční plán – svůj rozpočet. 

Návrh rozpočtu města na rok 2025 byl min. 15 dnů před projednáním v zastupitelstvu města 
zveřejněn na úřední desce (od 26. 11. 2024 do 31. 12. 2024) v elektronické podobě způsobem 
umožňujícím dálkový přístup. Zároveň byl zveřejněn návrh rozpočtů MŠ a ZŠ na rok 2025. 

Připomínky k návrhu rozpočtu mohli občané uplatnit písemně, ústně nebo na zasedání 
zastupitelstva města. 

Příjmy rozpočtu jsou tvořeny, jako každý rok, zejména daňovými příjmy. Při stanovení jejich 
výše se vychází z předpokládané výše výnosu jednotlivých daní pro předchozí rok z daňové 
kalkulačky RUD. U místních poplatků dojde ke změně u poplatku za odpadové hospodářství, 
kdy se příjem za tento poplatek projeví až v roce 2026. Příspěvek na výkon státní správy, který 
je městu poskytován prostřednictvím Středočeského kraje, zůstává zhruba na stejné výši. 
Ostatní příjmy rovněž zůstávají téměř stejné jako v roce 2024.  

Vzhledem ke značným předpokládaným výdajům na „Přístavbu ZŠ“ přispěly okolní obce 
zařazené do školského obvodu na tuto stavbu investičním příspěvkem ve dvou splátkách. 
Pro příští rok se očekává jejich doplatek ve výši 1,5 mil. Kč.  Koncem roku se očekává příjem 
cca poloviny dotace z MMR – IROP, na základě profinancování uznatelných výdajů, které by 
se použily na mimořádnou splátku přijatého úvěru.  

Dále by město mělo obdržet dotaci od SFDI na výstavbu cyklostezky a rekonstrukci silnice v ul. 
Fr. Šafaříka ve výši 10,618 mil. Kč (rekonstrukce se dotkne i veřejného osvětlení, to však není 
uznatelným nákladem). Veřejná zakázka se aktuálně připravuje a realizace s průběžným 
čerpáním dotace by měla proběhnout do konce roku 2025. 

Dále se předpokládá příjem části dotace z MAS Kralupsko (IROP) na vybavení nových 
odborných učeben ve výši min 2 mil. Kč a je odsouhlasena dotace z Úřadu práce na pracovníka 
TS (13 tis./měs.). 

Výdaje rozpočtu vychází rovněž z výdajů za předchozí rok a zajištění základního chodu města. 
Významná část výdajů slouží k zajištění chodu města (údržba a opravy městského majetku, 
veřejné osvětlení, sběr a svoz komunálního odpadu, činnost městského úřadu (výkon státní 
správy a samosprávy) zabezpečení provozu školky a školy (investiční a neinvestiční příspěvek). 
Dále rozpočet počítá s podporou společenského a kulturního života ve městě, příspěvky 
společenským organizacím a spolkům a s podporou tradičních akcí v rámci grantového 
programu. 

Hlavními prioritami rozpočtu pro rok 2025 jsou především tyto investice a projekty: 

● dokončení „Přístavby ZŠ“ (Výstavba odborných učeben vč. jídelny/multifunkčního 
prostoru a 1. etapy jejich vybavení) 

● rekonstrukce ul. Šafaříkova (výstavba smíšené cyklostezky a oprava povrchu místní 
komunikace) vč. veřejného osvětlení 

● zpracování projektových dokumentací (zejm. rekonstrukce Palackého ul. a 
ul. Chotkova) 

● oprava chodníku v ul. Seifertova (v závislosti na přeložce NN ČEZ Distribuce) 
● nákup nádob na separovaný odpad (door-to-door) 
● úprava vchodu a podatelny budovy MěÚ 
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Součástí rozpočtu města je i Příloha č. 1: Rozpočet sociálního fondu. Tvorba a používání 
sociálního fondu bude realizována prostřednictvím rozpočtu města v paragrafu „Místní 
správa“. Pro rok 2025 je v rozpočtu navržen základní příděl pro SF ve výši 313 365 Kč. 

Zastupitelstvu města Veltrusy je předkládán rozpočet na rok 2025 v tomto členění: 
● Příjmy 99 812 tis. Kč 
● Výdaje 181 813 tis. Kč      
● Financování  82 001 tis. Kč       

Zdroje financování zvyšuje příjem úvěru, zapojení zůstatku Sociálního fondu, přebytek 
hospodaření z minulých let a deponované prostředky na termínovaném vkladu.  

Rozdíl mezi příjmy a výdaji ve výši – 82 001 tis. Kč tvoří financování, které včetně plánovaného 
úvěru 10 mil. Kč, je kryto finančními prostředky na účtech a přebytky hospodaření z minulých 
let ve výši 20,1 mil. Kč a prostředky na termínovaném vkladu ve výši 52 mil. Kč. Splátky 
případného úvěru budou odloženy na rok 2026.  

Starosta města přečetl návrh rozpočtu pro rok 2025 po zapracovaných změnách. 
Zastupitelstvo města projednalo a schválilo rozpočet města pro rok 2025 jako schodkový. 
Schodek rozpočtu bude hrazen přebytkem hospodaření roků předchozích, včetně prostředků 
na termínovaném účtu a plánovaným úvěrem.   

Plnění rozpočtu v průběhu roku je všem veřejně dostupné a je transparentní na webových 
stránkách Ministerstva financí v aplikaci MONITOR. (https://monitor.statnipokladna.cz) nebo 
na webových stránkách města v záložce Hospodaření – Rozklikávací rozpočet. 

Zřizovatel zároveň odsouhlasil rozpočty příspěvkových organizací MŠ, ZŠ, odpisy pro rok 2025 
a odpisový plán pro  ZŠ Veltrusy. 

K přílohám:  
● Schvalovaný rozpočet po paragrafech: 3f_Rozpocet_mesta_na_rok_2025_cast_2_po_§ 

_PC_vyvesen 
● Příloha č.1 – Rozpočet sociálního fondu: 

3f_Rozpocet_mesta_na_rok_2025_cast_3_Rozpocet_socialniho_fondu_rok_2025.docx 

Rozpočet po položkách (pro podrobnější informaci): 

● 3f_Rozpocet_mesta_na_rok_2025_cast_4_podrobny_zmeny.xlsx 

Rozpočty MŠ, ZŠ 

● 3f_Rozpocet_mesta_na_rok_2025_cast_5_Rozpocet_MS 
● 3f_Rozpocet_mesta_na_rok_2025_cast_6_Rozpocet_MS_jen_prispevek 
● 3f_Rozpocet_mesta_na_rok_2025_cast_7_Rozpocet_ZS 
● 3f_Rozpocet_mesta_na_rok_2025_cast_8_Rozpocet_ZS_jen_prispevek 

Starosta doplnil, že finanční prostředky na nepedagogické pracovníky ve školách zatím obce 
dle jeho informací nedávají do rozpočtů, přestože je v plánu, že od září 2025 budou tito 
pracovníci financování z městských rozpočtů (zřizovatelem). Je v plánu tuto situaci řešit 
následně rozpočtovým opatřením, až budou jasná pravidla. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Víšková, zastupitel Koldinský, starosta, místostarosta  

Zastupitelka Víšková se ujišťuje, že všechny plánované výdaje na výstavbu cyklostezky 
v ul. Fr. Šafaříka se uskuteční v roce 2025, starosta potvrzuje, že takto je to v plánu. Dle diskuze 
s projektantem lze projekt realizovat během 7 měsíců. 

https://monitor.statnipokladna.cz/
https://drive.google.com/file/d/1luEi1luYMCDWM2h-m6CUK35AQvoDKHgq/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1luEi1luYMCDWM2h-m6CUK35AQvoDKHgq/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1luEi1luYMCDWM2h-m6CUK35AQvoDKHgq/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1EcA-m1E-oqQm8tkZ5Ao2QqaWPshUqUJs/edit?usp=drive_link&ouid=117649652833227366545&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1EcA-m1E-oqQm8tkZ5Ao2QqaWPshUqUJs/edit?usp=drive_link&ouid=117649652833227366545&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1EcA-m1E-oqQm8tkZ5Ao2QqaWPshUqUJs/edit?usp=drive_link&ouid=117649652833227366545&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1O2rwx9Ir-foW-893kGAHihmmzo47szes/edit?usp=drive_link&ouid=117649652833227366545&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/14a119s2vfX2K4OWK4gHd9oe3eBDQqBMX/edit?usp=drive_link&ouid=117649652833227366545&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1YadJ6Lv6Nv7-aA8K7ZRqHAO_xQnjTtaJ/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1pIyndzl97PIaW31Jquj-ub5QFY576GXP/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1gjo-XLJlc79nb8Mxblol3PFaWOFig98d/view?usp=drive_link
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Zastupitel Koldinský očekává, že se budou opravdu realizovat akce, na které vyčleňujeme 
v rozpočtu peníze, a sice nejen ty velké, ale také menší výdaje – např. na pořízení služebního 
auta, úpravy hasičárny a dalších projektů. Co se týče plánovaného úvěru, očekává, že budou 
osloveny také jiné banky než jen Česká spořitelna, a.s. Starosta je již v kontaktu s dalšími 
bankami a další nabídky budou. Místostarosta uvedl, že většina bank není schopna České 
spořitelně konkurovat.  

Zastupitelka Víšková informuje za finanční výbor o plnění rozpočtu: dle poslední finky 
k 9. 12. 2024 město na příjmové stránce plní rozpočet na 95 %, na výdajové stránce pouze 
na 43 %. Upozorňuje, že čerpání neodpovídá pravidlům rozpočtování a plnění by se mělo blížit 
tomu, co bylo v rozpočtu schváleno. Starosta reaguje, že neočekávané okolnosti přístavby 
školy posunuly většinu 70milionové zakázky na následující rok, a to činí procentuálně většinu 
rozdílu v čerpání oproti plánovanému rozpočtu. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města schvaluje v souladu § 84, odst. 2, písm. b zákona 128/2000 Sb., Zákon 
o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů, schodkový rozpočet na rok 2025 členěný 
dle paragrafů v předloženém znění. Součástí rozpočtu je i Rozpočet sociálního fondu. Schodek 
rozpočtu bude hrazen přebytkem hospodaření roků předchozích včetně prostředků 
na termínovaném účtu a plánovaným úvěrem. 

Příjmy 99 812 tis. Kč 
Výdaje 181 813 tis. Kč 
Financování 82 001 tis. Kč    

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 6. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=1395s  

3d) Návrh Kolektivní smlouvy pro rok 2025 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Základní odborová organizace Odborového svazu státních orgánů a organizací při Městském 
úřadu ve Veltrusích, se sídlem Palackého 9, 277 46 Veltrusy předložila vedení města Veltrusy 
návrh Kolektivní smlouvy pro rok 2025 ve smyslu § 8 odst. 4 zákona č. 2/1991 Sb., 
o kolektivním vyjednávání.  

Stávající kolektivní smlouva byla uzavřena 14. 2. 2024 a její platnost končí 31. 3. 2025. 

Starosta předkládá zastupitelům ke schválení Kolektivní smlouvu pro rok 2025 v předloženém 
znění, jejíž součástí je rozpočet Sociálního fondu, který tvoří jeho přílohu. Pro rok 2025 
je v rozpočtu navržen základní příděl pro SF ve výši 313 365 Kč.  

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitel Koldinský, starosta 

Zastupitel Koldinský navrhuje schvalovat kolektivní smlouvu na delší období než 1 rok. 
Starosta to projedná se zaměstnanci.  

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje návrh Kolektivní smlouvy pro rok 2025 v předloženém 
znění. 

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=1395s
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HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 7. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=2472s  

3e) Úprava odměn neuvolněných členů zastupitelstva 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Na základě novelizace zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 
předpisů, došlo s účinností od 1. ledna 2024 ke změnám v oblasti odměňování členů 
zastupitelstev. Odměny zastupitelů neupravuje již nařízení vlády, nýbrž samotný zákon 
o obcích, konkrétně § 73. Odměna uvolněných zastupitelů se valorizuje automaticky (starosta 
78.696 Kč, místostarosta 69.258 Kč od 1. 1. 2025). O výši odměny neuvolněných zastupitelů 
rozhoduje zastupitelstvo obce. 

Nový valorizační mechanismus i nadále počítá s průměrnou mzdou jako základnou pro výpočet 
maximální výše odměn. Ta se násobí koeficientem určeným v příloze zákona. Koeficienty se 
dále člení podle jednotlivých funkcí členů a podle velikosti obcí. 

Město Veltrusy se řídí maximální měsíční výší odměn pro velikost obce s počtem obyvatel 
od 1.001 do 3.000. 

Pro uvolněného místostarostu navrhuje místostarostka maximální výši odměny, pro ostatní 
neuvolněné zastupitele 70 % maximální výše odměny, jako tomu bylo dosud. 

Funkce 

Aktuální  

výše  

odměn 

Maximální 

 výše odměn  

od 1. 1. 2025 

Navrhovaná  

výše odměn  

od 1. 1. 2025 

neuvolněný místostarosta         39.926 42.742 42.742 

zastupitel – předseda 

výboru nebo komise 
          3.106  4.720 3.304 

zastupitel – člen výboru 

nebo komise 
          2.603  3.955 2.769 

zastupitel – bez dalších 

funkcí 
          1.568  2.382 1.667 

  

Pozn.: Poslední úpravy odměn zastupitelů se uskutečnily letos od 1. 3. 2024. V rozpočtu na rok 2025 se 
s navýšením odměn počítá. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje úpravu měsíčních odměn neuvolněných členů 
zastupitelstva ve smyslu § 73 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů s účinností od 1. ledna 2025 následovně:  

● neuvolněný místostarosta 42.742 Kč, 
● zastupitel – předseda výboru nebo komise 3.304 Kč,  
● zastupitel – člen výboru nebo komise 2.769 Kč, 
● zastupitel – bez dalších funkcí 1.667 Kč. 

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=2472s
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HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 8. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=2720s  

3f) Ceník služeb na veřejném pohřebišti Veltrusy 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

V současné době platný Ceník služeb na veřejném pohřebišti Veltrusy byl schválen 
na 34. zasedání zastupitelstva dne 26. července 2017 usnesením č. 2. Jelikož kumulativní 
inflace od té doby činí 45 %, rozhodli jsme se předložit návrh nového ceníku těchto služeb (část 
2 podkladů), který reflektuje nejen ekonomickou realitu, ale zejména navýšení nákladů 
a odměny pro pracovníka, který na našem veřejném pohřebišti tyto služby na dohodu 
o provedení práce tyto služby vykonává. Reálné navýšení cen je nižší a pohybuje se mezi 20 – 
40 %, u některých položek se cena neměnila vůbec (část 3 podkladů).  

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje nový Ceník služeb na veřejném pohřebišti Veltrusy 
v předloženém znění, který nabude účinnosti dne 1. ledna 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 9. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=2930s  

3g) Obecně závazná vyhláška o zákazu požívání alkoholických nápojů 
na vybraných veřejných prostranstvích 

Předkladatel: Kontrolní výbor města 

Stávající vyhláška č. 4/2013 o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejných 
prostranstvích ze dne 3. ledna 2014 je již zastaralá, neodpovídá aktuální situaci ve městě ani 
stávající legislativě a metodice ministerstva vnitra, a proto vyžaduje úpravu. Předkládaná 
vyhláška byla zpracována výborem na základě podnětu vedení města. 

Předkládaná vyhláška o zákazu požívání alkoholických nápojů na vybraných veřejných 
prostranstvích vychází z metodických materiálů Ministerstva vnitra ČR pro vydávání obecních 
vyhlášek, konkrétně z metodiky č. 25. Vzorem pro podobu navrhované vyhlášky byla i platná 
vyhláška hl. m. Prahy.  

V předložené vyhlášce je v článku 2 obecně popsán zákaz konzumace alkoholu ve městě; 
v článku 3 je uvedena výjimka na akce pořádané či spolupořádané městem. V příloze vyhlášky 
je taxativní výčet veřejných prostranství se zákazem požívání alkoholu. V rámci rozpravy k této 
vyhlášce je možné uvedené prostory případně upravit. 

V následující mapě jsou zakreslena místa, pro která bude nově platit zákaz požívání 
alkoholických nápojů na veřejném prostranství. Mapa je pouze pro informaci, není součástí 
vyhlášky, protože definování míst na mapě je komplikovanější. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=2720s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=2930s
https://www.veltrusy.cz/sites/default/files/dokumenty/2021/ozv42013.pdf
https://www.mvcr.cz/odk2/clanek/metodicky-material-c-25.aspx
https://praha.eu/w/obecne_zavazna_vyhlaska_c_10_2022_3426183
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Schválením této vyhlášky dojde ke zrušení obecně závazné vyhlášky o veřejném pořádku 
č. 1/2005. Její aktualizace proběhla v letošním roce schválením nových vyhlášek. Další 
možnosti regulace veřejného pořádku (používání hlučných strojů a zařízení v nevhodnou denní 
dobu, používání zábavní pyrotechniky, žebrání, prostituce, zákaz pobíhání psů) v tuto chvíli 
nepovažuje zastupitel po diskuzi s ostatními zastupiteli za nutnou. 

Starosta poděkoval členům kontrolního výboru za aktualizaci obecně závazných vyhlášek. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: starosta, zastupitel Koldinský  

Starosta vítá inspiraci vyhláškou hlavního města, zastupitel Koldinský uvádí, že v Praze je toto 
často vymáhaná vyhláška, je evidentní, že funguje. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy ve vazbě na ustanovení § 17 odst. 2 zákona č. 65/2017 Sb., Zákon 
o ochraně zdraví před škodlivými účinky návykových látek, a v souladu s § 10 zákona 
č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích, schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 7/2024 o zákazu 
požívání alkoholických nápojů na vybraných veřejných prostranstvích. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 10. 

Záznam projednání bodu:  https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=3085s   

3h) Obecně závazná vyhláška o zákazu kouření a používání 
elektronických cigaret na veřejném prostranství  

Předkladatel: Kontrolní výbor města 

Zákaz kouření a používání elektronických  cigaret na veřejném prostranství ve Veltrusích nebyl 
doposud nijak definován. Na základě podnětu vedení města kontrolní výbor vypracoval novou 
vyhlášku zabývající se danou problematikou. 

Předkládaná vyhláška o zákazu kouření a používání elektronických cigaret na veřejném 
prostranství vychází z metodických materiálů Ministerstva vnitra ČR pro vydávání obecních 
vyhlášek, konkrétně z metodiky č. 29.  

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=3085s
https://www.mvcr.cz/odk2/clanek/metodicky-material-c-29.aspx
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Vyhláška je definována obdobným způsobem jako vyhláška o zákazu konzumace alkoholu 
na veřejném prostranství. V případě kouření je ale zákonné zmocnění výrazně přísnější než 
v případě alkoholu, protože nová vyhláška musí splňovat par. 17 odst. 1 zákona č. 65/2017 Sb., 
o ochraně zdraví před škodlivými účinky návykových látek: „Obec může obecně závaznou 
vyhláškou zakázat kouření a zakázat používání elektronických cigaret na veřejném 
prostranství, které se nachází v blízkosti školy, školského zařízení nebo jiného prostoru 
vyhrazeného pro aktivity osob mladších 18 let.“  

V příloze předložené vyhlášky je veden taxativní výčet veřejných prostranství se zákazem 
kouření, která respektují výše uvedený odstavec zákona. V rámci rozpravy k této vyhlášce je 
možné uvedené prostory případně upravit. 

Schválením této vyhlášky dojde také ke zrušení celé obecně závazné vyhlášky města č. 1/2005 
o veřejném pořádku. Přijetím této vyhlášky spolu s již dříve schválenými vyhláškami 
(noční klid, hazard, alkohol) bude výborem dokončena aktualizace vyhlášek o veřejném 
pořádku. Další možné oblasti regulace veřejného pořádku (používání hlučných strojů a zařízení 
v nevhodnou denní dobu, používání zábavní pyrotechniky, žebrání, provozování prostituce, 
zákaz pobíhání psů) výbor nepovažuje (i na základě dřívější diskuze s vedením města) 
za potřebné ve Veltrusích regulovat – konečné rozhodnutí je ale na zastupitelstvu města.  

 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitel Novák, zastupitel Koldinský, starosta, zastupitelka Víšková, 
pan Andrle 

Zastupitel Novák se ptá, proč se zahrnuje do zákazu také kouření elektronických cigaret, 
zastupitel Koldinský uvádí, že vycházel ze zákona a sám nevidí v kouření různých druhů cigaret 
rozdíl. Pan Andrle, který vyhlášku spoluvytvářel, doplňuje, že je jedno, jestli člověk drží v ruce 
normální nebo elektronickou cigaretu, ale na místech, kde se pohybují děti, je to považováno 
za špatný vzor. A místa, která jsou touto vyhláškou dotčena, jsou dětská hřiště a školy a jejich 
okolí. Starosta doplňuje výchovnou a preventivní funkci. Prostoru na kouření je všude dost. 
Zastupitel Novák se domnívá, že stačí, že je tento zákaz ukotven v provozních řádech hřišť 
a škol a ostatní stanovuje zákon. Zastupitelka Víšková uvádí, že vyhláška má jinou právní 
závažnost. Zastupitel Koldinský doplňuje, že např. zákaz kouření na zastávkách, který 
stanovuje zákon, již do této vyhlášky propsán není. 

https://www.zakonyprolidi.cz/cs/2017-65#p17
https://www.veltrusy.cz/sites/default/files/dokumenty/2016/vyhlaska12005-verejnyporadek.pdf
https://www.veltrusy.cz/sites/default/files/dokumenty/2016/vyhlaska12005-verejnyporadek.pdf


 strana 13 z 21 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy ve vazbě na ustanovení § 17 odst. 1 zákona č. 65/2017 Sb., Zákon 
o ochraně zdraví před škodlivými účinky návykových látek, a v souladu s § 10 zákona 
č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích, schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 8/2024 o zákazu 
kouření a používání elektronických cigaret na veřejném prostranství ve městě Veltrusy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 7 členů, proti návrhu 1 člen (Novák), zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 11. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=3398s  

4. VEŘEJNÉ ZAKÁZKY 

4a) Závěrkové listy – zemní plyn 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Město Veltrusy dlouhodobě nakupuje dodávky plynu a elektřiny na komoditní burze v rámci 
jednacího řízení bez uveřejnění, které se dle zákona č. 134/2016 Sb. (o zadávání veřejných 
zakázek, ZZVZ) považuje za specifickou formu zadání veřejné zakázky (je jedním z přípustných 
druhů zadávacího řízení dle zákona). Proces nákupu dodávek je zcela transparentní, informaci 
o aukci dostanou všichni zaregistrovaní dodavatelé, trh je osloven v celé šíři, tudíž se z pohledu 
ZZVZ účastní všichni. Na 24. zasedání zastupitelstva města byly schváleny závěrkové listy 
pro burzovní obchod s elektřinou, nyní je uzavřen také obchod na dodávku plynu.  
Jednotková kupní cena bez DPH činí 1 100 CZK/MWh. 

Závěrkové listy jsou smluvním vztahem a byly uzavřeny (podepsány) příslušnými makléři 
Českomoravské komoditní burzy Kladno v souladu se smlouvou o centralizovaném zadávání. 
Závěrkové listy (část 2 podkladů) je nutné uveřejnit podle § 219 odst. 1 ZZVZ na profilu 
zadavatele. 

DISKUZE 
Nebyla.  

NÁVRH USNESENÍ: 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s výsledky aukce na nákup zemního plynu na komoditní 
burze společnosti Českomoravská komoditní burza Kladno, IČO: 495 46 392, dle § 64 písm. c) 
zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, pro období 1. 1. 2025 – 31. 12. 2026, 
schvaluje vybraného dodavatele Pražská plynárenská, a. s., Národní 37, 110 00 Praha 1 – Nové 
Město, IČO: 601 93 492 jako dodavatele s nejvýhodnější nabídkou na dodávku zemního plynu, 
předložené závěrkové listy pro burzovní obchod se zemním plynem: pro Město Veltrusy 
(závěrkový list č. PL-20241107-4162-1), pro ZŠ Veltrusy – dvojdomek (závěrkový list č. PL-
20241107-4162-2) na roky 2025 – 2026. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 8 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 12. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=3969s  

4d) ZŠ Veltrusy – výstavba odborných učeben – Dodatek č. 3 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=3398s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=3969s
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V návaznosti na potřebu dalších úprav při realizaci veřejné zakázky „ZŠ Veltrusy – Výstavba 
odborných učeben“ předkládá vedení města zastupitelstvu ke schválení Dodatek č. 3 (viz část 
2 podkladů) ke Smlouvě o dílo ze dne 17. 6. 2024 uzavřené se společností První KEY-STAV, a.s. 

Dodatek č. 3 zahrnuje  změnové listy č. 5 a č. 6: 

Změnové listy řeší v souladu s § 222 odst. 5 ZZVZ dodatečné stavební práce, které nebyly 
zahrnuty v původním závazku ze smlouvy, ale jsou nezbytné, aby stavba mohla zdárně 
pokračovat. Nejedná se o podstatné změny závazku ze smlouvy na veřejnou zakázku, které 
by měnily celkovou povahu veřejné zakázky. 

Změnový list č. 5 obnáší zejména: 

● přeložku topného kanálu, který se nacházel v místě pro výstavbu výtahu.  

Změnový list č. 6 obnáší zejména: 

● prohloubení základů budovy školy v prostoru kolem výtahu 
● demontáž parapetů u oken (chybělo v rozpočtu) 
● úprava podlahy v jídelně 

Díky této změně dojde k navýšení ceny díla  

● o 395.643,21 Kč bez DPH (478.728,28 Kč včetně DPH)  
● na 59.409.499,15 Kč bez DPH (71.885.493,97 Kč včetně DPH). 

Dodatek č. 3 rovněž napravuje zjevnou písařskou chybu v dodatku č. 2 (špatně uvedené 
navýšení ceny díla včetně DPH v příloze). 

Dodatek č. 3 byl připraven společností OTIDEA Admin s.r.o. a bude včetně změnového listu 
nejprve předložen ke kontrole dotačnímu orgánu IROP/CRR. K podpisu dodatku přistoupí 
smluvní strany až po schválení dotačním orgánem. Dodatek nemění termín plnění. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Víšková 

Zastupitelka Víšková uvádí, že neměla čas prostudovat poslední změnový list, protože byl 
do podkladů doplněn až v pondělí, původně pochopila, že podezdění kolem výtahové šachty 
bylo zahrnuto do změnového listu č. 5, najednou je v č. 6. Místostarostka uvádí, že se 
domnívala to samé, proto to původně uvedla v důvodové zprávě, až na stavbě se dozvěděla, 
že vyčíslení podezdívání základů školní budovy je zatím v procesu. Na předložení změnového 
listu tlačilo vedení města několik týdnů. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením Dodatku č. 3 ke Smlouvě o dílo ze dne 
17. 6. 2024 se společností První KEY-STAV, a.s. IČO: 25385127, s navýšením ceny zakázky 
o 395.643,21 Kč bez DPH (Změnový list č. 5 a č. 6) na 59.409.499,15 Kč bez DPH 
(71.885.493,97 vč. DPH). 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 7 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 1 člen (Víšková). 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 13. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=4212s  

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=4212s
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4b) Veřejná zakázka na zhotovitele „Rekonstrukce místní komunikace 
a výstavba smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka“  

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Zastupitelstvo na svém 34. zasedání dne 8. 12. 2021 schválilo usnesením č. 19 nabídku 
arch. Jiřího Hánla na zhotovitele veřejné zakázky “Rekonstrukce místní komunikace a výstavba 
smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka ”. Stavební povolení bylo vydáno dne 14. 6. 2023 
(SÚ Kralupy, nabylo právní moci 30. 6. 2023). Městu byla (v prosinci 2023) na tuto stavbu 
schválena dotace v rámci programu Státního fondu dopravní infrastruktury z programu 
“Výstavby nebo opravy cyklistických stezek nebo zřizování jízdních pruhů pro cyklisty”, ve výši 
cca 10,618 mil. Kč (viz. dříve poskytnuté podklady, též v nasdílené složce). 

Projektant (arch. J. Hánl) zpracoval dokumentaci pro provedení stavby (tzv. DPS) a rozpočet, 
celková předpokládaná cena zakázky je cca 27 mil. Kč bez DPH, a to v rozsahu opravy 1 vrstvy 
živice místní komunikace Fr. Šafaříka. V omezené, finančně cca poloviční variantě, o které bylo 
uvažováno dříve, by došlo k nežádoucímu problému s napojením živičných pruhů na okrajích 
stávajícího povrchu komunikace, potíže s odvodněním a celkovou nesourodostí stavby. V této 
souvislosti bylo záměrem požádat o dotaci z programu MMR na místní komunikace, výzva však 
nebyla v tomto roce vůbec vypsána, proto navrhuje vedení města vysoutěžit dodavatele 
a neuznatelné náklady (zejm. tedy na opravu komunikace a veřejné osvětlení) hradit ze svých 
prostředků (viz návrh rozpočtu na rok 2025). Bude-li samozřejmě možné (i zpětně) žádat na 
tyto neuznatelné náklady z nových výzev (MMR, MPO) v příštím roce, bude tak učiněno. 

Aktuálně je též konzultována aktualizace technických parametrů původně navrženého 
veřejného osvětlení, kdy je cílem úspornější typ svítidel (bude doplněno k zadávací 
dokumentaci). 

Z předpokládané hodnoty zakázky vyplývá, že se jedná o zakázku, která podléhá výběrovému 
řízení dle zákona č. 134/2016 Sb. o zadávání veřejných zakázek. Administrace této veřejné 
zakázky byla objednána u spol. SMS Služby s.r.o. (Mgr. Michala Jelínková)  

Vedení města nyní zastupitelům předkládá k seznámení a příp. připomínkování aktuální 
podobu zadávací dokumentaci (část 2 podkladů) k výběru zhotovitele na tuto zakázku. Návrh 
Smlouvy o dílo je aktuálně připomínkován ze strany Ing. Příbramské z hlediska podmínek 
poskytovatele dotace (SFDI) a poté bude nasdílen zastupitelům.  

Nyní je v řešení skloubení obou stavebních objektů (stavební práce a veřejné osvětlení) 
do jedné veřejné zakázky. Veřejné osvětlení bude buď vyjmuto a soutěžit se budou samotné 
stavební práce nebo bude zahrnuto s požadavkem na aktualizaci projektu tak, aby bylo nové 
veřejné osvětlení modernější a šetrnější k životnímu prostředí. S tím souvisí také případná 
úprava výkazu výměr. Zatím proběhla konzultace ohledně případné změny projektu veřejného 
osvětlení na stavebním úřadu v Kralupech, ale závisí na rozsahu změn, od toho se bude odvíjet 
případné další připomínkování dotčenými orgány a sousedy. 

Po diskuzi s projektantem by projekt měl být časově zvládnutelný během 7 měsíců. Ideální 
by bylo s realizací začít v březnu-dubnu 2025 a skončit na konci října 2025. 

Do uznatelných nákladů lze propsat pouze náklady na realizaci smíšené cyklostezky (z toho 
dotace bude činit 85 %). Celková stavba bude zahrnovat také jednu vrstvu živice přilehlé 
silnice, na kterou bylo v plánu zažádat o dotaci z MMR. Bohužel zatím nebyla vyhlášena. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitel Koldinský, starosta 
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Zastupitel Koldinský se dotazuje na možnost napojení cyklostezky až na 101 směrem 
na Všestudy (cca 150 m), starosta odpovídá, že by bylo komplikované v tuto chvíli měnit 
stavební povolení, projektant doporučil dohodnout se až se zhotovitelem v rámci změny 
stavby. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje v souladu se zákonem č. 134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů, vypsání veřejné zakázky na zhotovitele 
„Rekonstrukce místní komunikace a výstavby smíšené cyklostezky v ul. Fr. Šafaříka” podle 
zadávací dokumentace připravené společností SMS Služby s.r.o. 

Zastupitelstvo města Veltrusy dále schvaluje komisi pro posouzení a hodnocení nabídek 
v rámci této veřejné zakázky ve složení uvedeném v důvodové zprávě. 

Nehlasovalo se. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=4623s  

4c) VZMR – Nákup nádob na plasty a papír (informace) 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Místostarostka informovala, že byla vyhlášena veřejná zakázka malého rozsahu na nákup 
nádob na plasty a papír pro svoz od domu (door-to-door), nicméně ani jedna firma nesplnila 
zadávací podmínky (všechny nabídky překročily maximální předpokládanou hodnotu zakázky), 
proto byla veřejná zakázka zrušena. Nyní se bude zakázka vyhlašovat opakovaně s mírně 
navýšenou předpokládanou hodnotou a sníženým počtem týdnů na dodání, takže by se finální 
termín dodání nádob neměl od toho původního příliš lišit. Místostarosta doplnil, 
že předpokládaná hodnota byla stanovena na základě předběžné tržní konzultace, proto se 
zdála být reálná. Do nové veřejné zakázky budou nově zahrnuty také nádoby o objemu 
120 litrů, které poptávají zejména občané bydlící o samotě. Nová zakázka by měla být 
vyhlášena následující den. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=5068s  

5. INFORMACE 

5a) Vedení obce 

5ai) Probíhající opravy a chystané projekty  

PŘÍSTAVBA ZÁKLADNÍ ŠKOLY 
Starosta informuje o kontrolním dni na přístavbě školy, který se konal ten den 
odpoledne. Pracuje se na střešní nástavbě, odvodu dešťové kanalizace, základové 
desce nového pavilonu. 

VÝMĚNA OKEN V HASIČÁRNĚ 
Starosta bude následující den přebírat práci, okna v hasičárně jsou hotová. 

PROJEKT NOVÝCH BYTŮ V BÝVALÉ KNIHOVNĚ 
Probíhá projektování nových bytů, zatím byly provedeny sondy nosných zdí a základů 
a výsledky byly uspokojivé. 

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=4623s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=5068s
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Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=5280s  

5aii) Změny v odpadovém hospodářství v roce 2025 

NOVINKY V ODPADECH 
Téma rezonuje obcí, předešlý den přijela dělat reportáž i televize NOVA. Jejich 
příspěvek vyzněl značně bez kontextu, na webu města ale kontext vysvětlen je 
a je důležitý pro pochopení změn a jejich nutnosti. Starosta vyzývá občany, aby se 
ptali, pokud čemukoliv nerozumí, vedení města je k dispozici. Znovu upozorňuje, 
že poplatek za odpady za rok 2025 se bude platit až v roce 2026, tedy zpětně. Lidé si 
nově vybírají velikost popelnice a s tím souvisí i výše poplatku, město nabízí také 
zprostředkování nákupu nové popelnice, pokud je potřeba. Od roku 2025 se bude 
zavádět systém svozu tříděného odpadu od domu, k čemuž město poskytne nádoby 
zdarma a svoz bude také zdarma. Ideální je, když se přihlásí co nejvíce nemovitostí, 
aby tento systém dával smysl.  

Místostarosta upozorňuje na povinnost majitelů nemovitostí, které jsou určené 
k bydlení či rodinné rekreaci, vyplnit ohlašovací formulář. V tuto chvíli je přihlášeno 
zhruba 40 % nemovitostí, zhruba 80 % z nich se zapojuje do svozu plastů a papíru 
od domu. 

Zastupitelka Machová se ptá, zda by bylo možné rozšířit otevírací dobu sběrného 
místa, protože ne každý má prostor na další nádoby na svém pozemku a po zrušení 
kontejnerů na sběrných stanovištích budou tito lidé odkázáni pouze na 1-2 dny 
v týdnu v omezeném čase. K této prosbě se připojuje více zastupitelů, starosta 
to bere jako podnět ke zvážení. Místostarosta potvrzuje, že to spolu s technickými 
službami zváží. Je rád, že se letos podařilo racionalizovat chod sběrného místa. 
I přesto, že ceny v odpadech neustále stoupají, náklady na provoz sběrného místa 
jsou letos nižší. Pro rozšíření otevírací doby je potřeba hlavně najít odpovídající 
personální obsazení, které je už nyní nad rámec běžných pracovních úvazků. 

Místostarostka promítla graf s výdaji a příjmy odpadového hospodářství v loňském 
a letošním roce, přičemž letošní čísla jsou zatím pouze dopočty. Doplatek města 
by mohl za letošní rok zřejmě klesnout o 1,8 % oproti loňsku. Místostarosta doplňuje, 
že výdaje v grafech se týkají přímých nákladů, které město platí za služby spojené se 
zbavováním se odpadu externím společnostem. Není v tom nikterak zahrnut provoz 
sběrného místa ani např. výsyp odpadkových košů ve městě, přistavování kontejnerů 
na bioodpad v ulicích ve vegetační sezóně. Hrubým výpočtem místostarosta dospěl 
k tomu, že se jedná o další min. jeden milion korun, který s odpadovým 
hospodářstvím bezprostředně souvisí. 

Starosta vysvětluje, že do poplatku za odpady se promítá celkový provoz systému 
odpadového hospodářství včetně objemného odpadu a dalších tříděných odpadů. 
Nejde pouze o černé popelnice na směsný odpad. 

Byly vyhlášeny 4 termíny pro konzultace k odpadům: 12. 12., 19. 12, 8. 1. a 15. 1. 
v přízemí komunitního centra, kde se mohou občané informovat a případně odevzdat 
formulář k novému poplatku za odpady. 

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=5280s
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Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=5528s  

5aiii) Akce ve městě 
Starosta děkuje všem, kteří se podíleli na přípravách oslav adventu. 

Zastupitelka Machová zve na nejbližší akce: 

● Vánoční vytrubování na zámku v sobotu 14. prosince mezi 14. a 15. hodinou 
● Česká mše vánoční v kostele v pátek 20. prosince od 19 hodin 
● Zpívání koled na náměstí - 24. prosince ve 14:30 (možnost získat betlémské 

světlo) 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6222s  

5aiv) Různé 
Starosta děkuje za činnost výborů a komisí a prosí o dodání zápisů ze schůzek. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6623s  

b) Výbory a komise 

FINANČNÍ VÝBOR 
Zastupitelka Víšková děkuje učitelskému sboru mateřské školy za jejich péči o děti a za akce, 
které pořádají s láskou. Starosta informaci vítá a podtrhává poděkování. 

KONTROLNÍ VÝBOR 
Zastupitel Koldinský upozorňuje na potřebu vložit obecně závazné vyhlášky do sbírky právních 
předpisů Ministerstva vnitra, jinak přestanou s 1. lednem 2025 platit. Místostarosta potvrzuje, 
že se s tím počítá. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=5528s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6222s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6623s
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KULTURNÍ KOMISE 
Viz kulturní pozvánky výše. 

STAVEBNÍ KOMISE 
Žádné informace nebyly. 

5c) Zastupitelé 

Zastupitelka Dekastello děkuje všem občanům, kteří se zapojili do akce Vánoční krabice, 
kde se v letošním roce rozebraly dárky rekordně rychle a díky poskytnutým darům budou mít 
děti z charit a azylových domů v Kralupech a v Roudnici budou mít hezčí Vánoce. Akci 
organizuje Kateřina Vitochová a zajišťuje ji rodinné centrum Havránek. 

Starosta zmínil, že město hledá novou šéfredaktorku nebo šéfredaktora veltruského 
zpravodaje a požádal o tipy, pokud někdo někoho vhodného zná. Jedná se o práci potřebnou, 
nárazovou, připravují se tradičně 4 vydání za rok. Březnové číslo už by měl připravovat někdo 
nový. Místostarosta doplňuje, že se jedná hodně o organizační a koordinační práci, příspěvky 
z velké části dodávají zastupitelé, příspěvkové organizace a spolky. Důležité je příspěvky získat 
včas a zároveň efektivně komunikovat s grafikem a tiskárnou. Místostarostka děkuje Johance 
Kadeřábkové, která se této role ujala jako čerstvá maturantka bez zkušeností a práci 
vykonávala velmi zodpovědně. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6454s  

6. DISKUZE 

Průběžně. 

7. ZÁVĚR 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za jejich celoroční práce a popřál všem příjemné 
svátky a v 20:35 hodin ukončil 25. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy. Příští zasedání 
zastupitelstva se bude konat s největší pravděpodobností 8. 1. 2025 od 18:30 v Komunitním 
centru. 

Záznam projednání bodu:  https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6762s  

  

https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6454s
https://www.youtube.com/watch?v=7XVRj5TCK3Q&t=6762s


 strana 20 z 21 

Shrnutí usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Veltrusy dne 
16. 12. 2024 – zápis číslo 25 
 

1. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje program 25. zasedání.  
Schváleno: 8-0-0. 

2. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Ing. Soňu Machovou, Ph.D. a zastupitele 
Ing. Martina Nováka ověřovateli 25. zápisu ze dne 11. 12. 2024. 
Schváleno: 8-0-0 

3. Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 10 zákona č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích 
schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 5/2024 o místním poplatku ze psů s účinností 
od 1. 1. 2025. 
Schváleno: 8-0-0 

4. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí se zřízením veřejného místa zpětného odběru 
pneumatik na sběrném místě. 
Schváleno: 8-0-0 

5. Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 10 zákona č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích 
schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 6/2024 o stanovení obecního systému odpadového 
hospodářství s účinností od 1. 1. 2025. 
Schváleno: 8-0-0 

6. Zastupitelstvo města schvaluje v souladu § 84, odst. 2, písm. b zákona 128/2000 Sb., Zákon 
o obcích (obecní zřízení) ve znění pozdějších předpisů, schodkový rozpočet na rok 2025 
členěný dle paragrafů v předloženém znění. Součástí rozpočtu je i Rozpočet sociálního fondu. 
Schodek rozpočtu bude hrazen přebytkem hospodaření roků předchozích včetně prostředků 
na termínovaném účtu a plánovaným úvěrem. 

● Příjmy: 99 812 tis. Kč    
● Výdaje: 181 813 tis. Kč    
● Financování: 82 001 tis. Kč 

Schváleno: 8-0-0 

7. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje návrh Kolektivní smlouvy pro rok 2025 v předloženém 
znění. 
Schváleno: 8-0-0 

8. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje úpravu měsíčních odměn neuvolněných členů 
zastupitelstva ve smyslu § 73 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení), ve znění 
pozdějších předpisů s účinností od 1. ledna 2025 následovně: 

● neuvolněný místostarosta 42.742 Kč, 
● zastupitel – předseda výboru nebo komise 3.304 Kč, 
● zastupitel – člen výboru nebo komise 2.769 Kč, 
● zastupitel – bez dalších funkcí 1.667 Kč. 

Schváleno: 8-0-0 



 strana 21 z 21 

9. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje nový Ceník služeb na veřejném pohřebišti Veltrusy 
v předloženém znění, který nabude účinnosti dne 1. ledna 2025. 
Schváleno: 8-0-0 

10. Zastupitelstvo města Veltrusy ve vazbě na ustanovení § 17 odst. 2 zákona č. 65/2017 Sb., 
Zákon o ochraně zdraví před škodlivými účinky návykových látek, a v souladu s § 10 zákona 
č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích, schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 7/2024 o zákazu 
požívání alkoholických nápojů na vybraných veřejných prostranstvích. 
Schváleno: 8-0-0 

11. Zastupitelstvo města Veltrusy ve vazbě na ustanovení § 17 odst. 1 zákona č. 65/2017 Sb., 
Zákon o ochraně zdraví před škodlivými účinky návykových látek, a v souladu s § 10 zákona 
č. 128/2000 Sb., Zákon o obcích, schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 8/2024 o zákazu 
kouření a používání elektronických cigaret na veřejném prostranství ve městě Veltrusy. 
Schváleno: 7-1-0 

12. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s výsledky aukce na nákup zemního plynu na komoditní 
burze společnosti Českomoravská komoditní burza Kladno, IČO: 495 46 392, dle § 64 písm. c) 
zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, pro období 1. 1. 2025 – 31. 12. 2026, 
schvaluje vybraného dodavatele Pražská plynárenská, a. s., Národní 37, 110 00 Praha 1 – Nové 
Město, IČO: 601 93 492 jako dodavatele s nejvýhodnější nabídkou na dodávku zemního plynu, 
předložené závěrkové listy pro burzovní obchod se zemním plynem: pro Město Veltrusy 
(závěrkový list č. PL-20241107-4162-1), pro ZŠ Veltrusy – dvojdomek (závěrkový list 
č. PL-20241107-4162-2) na roky 2025 – 2026. 
Schváleno: 8-0-0 

13. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením Dodatku č. 3 ke Smlouvě o dílo ze dne 
17. 6. 2024 se společností První KEY-STAV, a.s. IČO: 25385127, s navýšením ceny zakázky 
o 395.643,21 Kč bez DPH (Změnový list č. 5 a č. 6) na 59.409.499,15 Kč bez DPH 
(71.885.493,97 Kč vč. DPH). 
Schváleno: 7-0-1 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

 

Ověřovatelé:   podpis     datum podpisu 

Ing. Soňa Machová:           

Ph.D., Ing. Martin Novák:          

Místostarostka: 

Mgr. Barbora Bělková:           

Zapsala:    Nikola Formanová 


